

The House divided :

Yeas 20

Nays 1

So it was carried in the affirmative, and

*Ordered*, That the Report be received upon Monday next.

Report on the Bill to ratify the Agreement with Upper-Canada.

Mr. *Dénéchau*, from the Committee of the whole House, on the Bill to ratify and confirm the Provisional Articles of Agreement entered into by the respective Commissioners of this Province and of *Upper-Canada*, reported, according to order, the amendment made by the Committee to the said Bill ; and he read the Report in his place, and afterwards delivered it, with the Bill, in at the Clerk's Table, where the amendment was again read.

On motion of Mr. *Viger*, seconded by Mr. *Huot*, *Ordered*, That the question of concurrence be now put on the amendment reported by the Committee.

Concurrence.

The said amendment was accordingly again read, and the question of concurrence being put thereon, it was agreed to by the House.

*Resolved*, That this House doth concur with the Committee, in the said amendment.

Mr. *Viger*, seconded by Mr. *Malbœuf*, moved, that the Bill, as amended, be engrossed.

The House divided upon the question :

Yeas 17

Nays 4

So it was carried in the affirmative, and

*Ordered*, accordingly.

The Bill engrossed.

The Order of the Day, for the call of the House, being read ;

The House was accordingly called over, and several of the Members appeared, and the names of such Members as made default to appear, were taken down, and are as followeth, viz :

*James Stuart*, absent on urgent business.

*Augustin Richer*, sick.

*Joseph Badeaux*,

*Michael O'Sullivan*, sick.

*Charles R. Ogden*,

*Pierre Vézina*,

*Andrew Stuart*,

*Jacques Lacombe*,

*Félix Souigny*, sick.

*Samuel Sherwood*,

*Louis Gugy*,

*E. N. L. Dumont*, sick.

*E. Duchesnois*,

*Séraphim Cherrier*, sick.

On motion of Mr. *Cuvillier*, seconded by Mr. *Lagueur*,

*Ordered*, That the reasons given by the absent Members of this House, be taken into consideration upon Saturday next.

The Order of the Day, for the House in Committee, on the Bill to establish a House of Industry in the City of *Montreal*, and on the Report of the Special Committee to whom the said Bill was referred, being read ;

The House resolved itself into the said Committee.

Mr. Speaker left the Chair.

Mr. *Louis Roy* took the Chair of the Committee.

Mr. Speaker resumed the Chair ;

And Mr. *L. Roy* reported, that the Committee had gone through the Bill, and had made several amendments thereto, which he was directed to report to the House, whenever it shall be pleased to receive the same.

And Mr. Speaker having put the question, Shall the Report be received upon Monday next ?

The House divided :

Yeas 16

Nays 1

So it was carried in the affirmative, and

*Ordered*, That the Report be received upon Monday next.

VOL. 27.

A

La Chambre s'est divisée :

Pour 20

Contre 1

Ainsi elle a été emportée dans l'Affirmative, et

*Ordonné*, Que le Rapport soit reçu Lundi prochain.

Mr. *Dénéchau*, du Comité de toute la Chambre sur le Bill pour ratifier et confirmer les Articles de l'Accord Provisionnel conclu entre les Commissaires respectifs de cette Province et du *Haut-Canada*, a fait rapport, conformément à l'Ordre, de l'Amendement fait par le Comité audit Bill : Et il a lu le Rapport à sa place, et ensuite l'a remis, avec le Bill, à la Table du Greffier, où l'Amendement a été lu de nouveau.

Rapport sur le Bill pour ratifier l'accord avec le Haut-Canada.

Sur Motion de Mr. *Viger*, secondé par Mr. *Huot*, *Ordonné*, Que la question de concurrence soit maintenant mise sur l'Amendement dont il a été fait rapport par le Comité.

Ledit Amendement a été en conséquence lu de nouveau, et la question de concurrence étant mise sur icelui, il a été accordé par la Chambre.

*Résolu*, Que cette Chambre concourt avec le Comité dans ledit Amendement.

Concours.

Mr. *Viger* a proposé de résoudre, secondé par Mr. *Malbœuf*, Que le Bill, tel qu'amendé, soit grossoyé.

La Chambre s'est divisée sur la question :

Pour 17

Contre 4

Ainsi elle a été emportée dans l'Affirmative, et *Ordonné*, en conséquence.

Le Bill grossoyé

L'Ordre du jour pour l'Appel de la Chambre, étant lu ;

Appel de la Chambre.

En conséquence la Chambre a été appelée et plusieurs des Membres ont paru, et les noms des Membres qui ont fait défaut de paroître ont été pris comme suit, savoir :

*James Stuart*, absent pour des Affaires pressantes,

*Augustin Richer*, malade,

*Joseph Badeaux*,

*Michael O'Sullivan*, malade,

*Charles R. Ogden*,

*P. Vézina*,

*A. Stuart*,

*J. Lacombe*,

*Félix Souigny*, malade,

*Samuel Sherwood*,

*Louis Gugy*,

*E. N. L. Dumont*, malade,

*E. Duchesnois*,

*Séraphim Cherrier*, malade.

Sur Motion de Mr. *Cuvillier*, secondé par Mr. *Lagueur*,

*Ordonné*, Que les Raisons données par les Membres absents de cette Chambre, soient prises en considération Samedi prochain.

Lu l'Ordre du jour pour que la Chambre se forme en Comité sur le Bill pour établir une Maison d'Industrie dans la Cité de *Montréal*, et sur le Rapport du Comité Spécial auquel a été référé ledit Bill.

Chambre en Comité sur le Bill de la Maison d'Industrie.

La Chambre s'est en conséquence formée en Comité.

Mr. l'Orateur a laissé la Chaire.

Mr. *L. Roy* a pris la Chaire du Comité.

Mr. l'Orateur a repris la Chaire ;

Et Mr. *L. Roy* a fait rapport que le Comité avoit passé le Bill, et y avoit fait plusieurs Amendemens, dont il avoit ordre de faire rapport à la Chambre, lorsqu'il lui plaira de les recevoir.

Et Mr. l'Orateur ayant mis la question :

Le Rapport sera-t-il reçu Lundi prochain.

La Chambre s'est divisée :

Pour 16

Contre 1

Ainsi elle a été emportée dans l'Affirmative, et

*Ordonné*, Que le Rapport soit reçu Lundi prochain.

Message